



Property Key Features

Categories: 2 bedrooms

Sleepings: 4

Bathroom: 1

Shower room: 1

Minutes from palais: 1 mins

Floor: 6

Location : 7 boulevard de la Croisette,

06400 Cannes



Property description

Ideally located, in the most prestigious building of the Croisette, opposite the Palais des Festivals. Great and direct view to the stairs.

On 6th floor with lift, modern and spacious apartment of 95sqm. Living room opened on a balcony with the best view in Cannes. One sofa bed.

Separate fully equipped kitchen with all amenities.

One bedroom with a double bed, on the south balcony side, with en suite bathroom with tub and toilet.

Second bedroom on the back with a double bed and ensuite shower, and a balcony. One guest toilet. Air conditioning. Wifi. Parking.

Idéalement situé, dans l'immeuble le plus prestigieux de la Croisette, face au Palais des Festivals. Superbe vue directe depuis le tapis rouge.

Au 6e étage avec ascenseur, appartement moderne et spacieux de 95 m². Séjour ouvrant sur un balcon offrant la plus belle vue de Cannes. Un canapé-lit.

Cuisine indépendante entièrement équipée.

Une chambre avec un lit double, côté balcon sud, avec salle de bains attenante avec baignoire et WC.

Une deuxième chambre à l'arrière avec un lit double et une salle de douche attenante, et un petit balcon.

Un WC invité. Climatisation. Wi-Fi. Parking.



























